
Geachte leden, 

Premier Rutte heeft de corona maatregelingen opnieuw versoepeld, maar dat 

houd nog niet in, dat wij al weer kunnen biljarten  en kaarten.in het Weijtendaal. 

Het bestuur is in gesprek geweest met de leiding van het Weijtendaal over 

wanneer wij weer welkom zijn. 

In het Weijtendaal zijn ze nu voorzichtig begonnen met versoepelingen, door de 

versoepelingen zijn ze nu de biljartzaal nu extra nodig om  allerlei activiteiten 

gescheiden van elkaar te houden. 

De biljart en Kaart vereniging komen waarschijnlijk als laatste in aanmerking om 

weer toe gelaten te worden in het huis. 

Voor het zover is moeten wij als vereniging een protocol aanleveren, hoe wij om 

willen gaan met de coronaregels. 

Daar zijn wij nu mee bezig, als deze klaar is wordt het aan Weijtendaal 

aangeleverd. Vervolgens moet de leiding van Het Zand een beslissing nemen. 

Wij hopen voor september een gunstig advies te krijgen, 

Het vrij biljarten zal waarschijnlijk nog later toegestaan worden. 

Dus kort samengevat is voorlopig geen versoepeling te verwachten voor het 

Biljarten en Kaarten in het Weijtendaal. 

Mocht er verandering in komen, dan wordt U via mail , brief en site op de hoogte 

gebracht. 

Het bestuur. 


